
Protokól nr ~ /2003 z posiedzenia
Komisji Rewizyjnej

odbytego w dniu 8 wrzesnia 2003 roku

W posiedzeniu udzial wzieli: czlonkowie Komisji, Burmistrz Borku Wlkp. -

Marian Janczak, Przewodniczacy Rady - Roman Kreciolek oraz
przewodniczacy Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska, Komisji Rozwoju
Gospodarczego i Budzetu oraz Komisji Oswiaty, Zdrowia, Spraw Socjalnych,
Przestrzegania Prawa i Porzadku Publicznego- lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do niniej szego protokolu.

'-' Porz~dek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwaly zatwierdzenia taryf dla zbiorowego

zaopatrzenia w wode i zbiorowego odprowadzania scieków.
3. Wolne glosy i wnioski.
4. Zakonczenie.

Ad. I.Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonal Przewodniczacy Komisji - Kazimierz
Banas. Przedstawil porzadek obrad, który przyjeto bez zmian.
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V Ad.2. Zaopiniowanie projektu uchwaly zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wode i zbiorowego odprowadzania scieków.

Przewodniczacy Komisji przedstawil koszty zaopatrzenia w wode
sporzadzone. przez Miejsko - Gminny Zaklad Gospodarczy w Borku Wlkp.,
koszty te stanowia zalacznik nr 2 do niniejszego protokolu.
Nastepnie poinformowal, ze czlonkowie Komisji Rewizyjnej uwazaja, ze
planowana amortyzacja nie jest kosztem zaopatrzenia w wode. Dalej zwrócil
uwage na bardzo wysokie koszty za wynajem pomieszczen biurowych, w
którym znajduje sie siedziba zakladu.

Glówna Ksiegowa zakladu - Miroslawa Kozlowska wyjasnila, ze amortyzacja
jest kosztem pod wzgledem fiskalnym, natomiast do rozliczenia finansowego
nie jest wliczana.
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Dyrektor zakladu - Leszek Dajewski uwaza, ze przedstawiona kalkulacja
zaopatrzenia w wode jest rzetelna, zaklad dba o jakosc wody, wykonal juz duzo
remontów hydroforni, jednak jeszcze nalezy wykonac bardzo duzo kosztownych
inwestycji. Nastepnie wnioskowal do radnych o pomoc w rozwiazaniu sprawy
zwiazanej z siedziba zakladu. Koszty za wynajem pomieszczen biurowych sa
wysokie, dach na budynku wymaga kapitalnego remontu. Wlasciciel budynku-
Spóldzielnia Kólek Rolniczych w Borku Wlkp. takiego remontu nie
przeprowadzi ze wzgledu na brak srodków.

Burmistrz wyjasnil, ze srodki za wynajem obiektu pod potrzeby MGZG byly
sila wsparcia dla SKR przed jego upadloscia. Jednak obecnie nalezy rozwazyc
zakup budynku. Nastepnie stwierdzil, ze zaklad winien przedstawic Radzie
Miejskiej planowane inwestycje, wg proponowanej stawki za wode w
wysokosci 1,63 zl +VAT oraz wg stawki 1,74zl +VAT.
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Dalej Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej wyjasnil, ze przedstawione koszty
nie sa odzwierciedleniem ponoszonych kosztów zaopatrzenia w wode.
Proponowal aby taryfy oplat za zaopatrzenie w wode byly nastepujace:

1) 1,63 zl +VAT- dla odbiorców indywidualnych
2) dla odbiorców spoza gminy w wysokosci 1,80 zl + VAT.
Natomiast stawki za scieki nie powinny byc podwyzszane.
Wiecej uwag nie zgloszono.
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Przewodniczacy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budzetu - Tomasz Pawlak
wyjasnil, ze czlonkowie tej komisji nie mieli wypracowanego jednolitego zdania
w tym temacie.
Nastepnie zabral glos radny - Mieczyslaw Debowiak, który poparl stanowisko
przewodniczacego Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczacy Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Michal Dopierala
równiez uwaza, ze stawki proponowane przez przewodniczacego Komisji
Rewizyjnej sa uzasadnione.

Ad.4. Wolne glosy i wnioski.

W tym punkcie Przewodniczacy Rady - Roman Kreciolek apelowal do
radnych o uczestnictwo w sesji od jej poczatku do zakonczenia.
Radni wnioskowali o wczesniejsza godzine rozpoczecia sesji.
Przewodniczacy Rady wyjasnil, ze czas rozpoczecia sesji (godzina) byl
glosowany wobec powyzszego nie widzi potrzeby ponownego analizowania
sprawy.
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Ad.4. Zakonczenie.

Wobec realizacji porzadku obrad oraz braku innych glosów
PrzewodniczacyKomisji- Michal Dopierala zakonczyl posiedzenie.


